

PRAYERS.

A Message was brought from the House of Commons with a Bill C-83, An Act to amend the Senate and House of Commons Act, to which they desire the concurrence of the Senate.

The Bill was read the first time.

The Honourable Senator Doody moved, seconded by the Honourable Senator Murray, P.C., that the Bill be placed on the Orders of the Day for a second reading on Thursday next, 22nd October, 1987.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative, on division.

The Honourable Senator Doody tabled the following:—

Report of an Inquiry by the Tariff Board relating to the general preferential tariff on imports of polyester textured yarns, Reference 158, pursuant to section 6 of the *Tariff Board Act*, Chapter T-1, R.S.C., 1970.—Sessional Paper No. 332-596.

Amended Report of the President of the Natural Sciences and Engineering Research Council, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1987, pursuant to section 41 of the *Natural Sciences and Engineering Research Council Act*, Part III of Chapter 24, Statutes of Canada, 1976-77.—Sessional Paper No. 332-597.

Report of an Inquiry by the Tariff Board relating to the general preferential tariff, petition for extension of temporary safeguard action by Dominion Colour Company, Reference 158, pursuant to section 6 of the *Tariff Board Act*, Chapter T-1, R.S.C., 1970.—Sessional Paper No. 332-598.

Report of operations under the *Canada Water Act* for the fiscal year ended March 31, 1987, pursuant to section 36 of the Act, Chapter 5, R.S.C., 1970 (1st Supplement).—Sessional Paper No. 332-599.

The Order of the Day being called to resume the debate on the motion of the Honourable Senator Bélisle, seconded by the Honourable Senator Nurgitz, for the second reading of the Bill S-7, An Act to incorporate the Regional Vicar for Canada of the Prelature of the Holy Cross and Opus Dei,

It was—

Ordered, That it be postponed until the next sitting of the Senate.

The Order of the Day being called for the second reading of the Bill S-13, An Act to amend the Constitution Act, 1867 (Attendance of Senators),

PRIÈRE.

La Chambre des communes transmet un message avec un Projet de loi C-83, Loi modifiant la Loi sur le Sénat et la Chambre des communes, pour lequel elle sollicite l'agrément du Sénat.

Le projet de loi est lu la première fois.

L'honorable sénateur Doody propose, appuyé par l'honorable sénateur Murray, C.P., que le projet de loi soit inscrit à l'Ordre du jour pour une deuxième lecture jeudi prochain, le 22 octobre 1987.

La motion, mise aux voix, est adoptée, à la majorité.

L'honorable sénateur Doody dépose sur le bureau ce qui suit:

Rapport sur l'enquête de la Commission du tarif portant sur le tarif de préférence général sur les importations de filés texturés de polyester, Renvoi 158, conformément à l'article 6 de la *Loi sur la Commission du tarif*, chapitre T-1, S.R.C., 1970.—Document parlementaire n° 332-596.

Rapport révisé du Président du Conseil de recherches en sciences naturelles et en génie du Canada, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1987, conformément à l'article 41 de la *Loi sur le Conseil de recherches en sciences naturelles et en génie*, Partie III, chapitre 24, Statuts du Canada, 1976-1977.—Document parlementaire n° 332-597.

Rapport sur l'enquête de la Commission du tarif portant sur le tarif de préférence général concernant la demande de prolongation des mesures temporaires de sauvegarde par la Dominion Colour Company, Renvoi 158, conformément à l'article 6 de la *Loi sur la Commission du tarif*, chapitre T-1, S.R.C., 1970.—Document parlementaire n° 332-598.

Rapport sur les opérations effectuées en vertu de la *Loi sur les ressources en eau du Canada*, pour l'exercice terminé le 31 mars 1987, conformément à l'article 36 de la Loi, chapitre 5, S.R.C., 1970 (1^{er} supplément).—Document parlementaire n° 332-599.

A l'appel de l'Ordre du jour pour la reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Bélisle, appuyé par l'honorable sénateur Nurgitz, tendant à la deuxième lecture du Projet de loi S-7, Loi constituant en personne morale le vicaire régional pour le Canada de la Prélature de la Sainte-Croix et Opus Dei,

Il est—

Ordonné: Qu'il soit différé à la prochaine séance du Sénat.

A l'appel de l'Ordre du jour pour la deuxième lecture du Projet de loi S-13, Loi modifiant la Loi constitutionnelle de 1867 (Assiduité au Sénat),